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ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ -ΕΠΙΛΟΓΗΣ ΕΙΣΔΟΧΗΣ & ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ 
ΘΕΜΑΤΩΝ ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΕΣΤΙΩΝ Ε.Μ.Π. 
 
Σύμφωνα με την Απόφαση της 8ης /2022 Συνεδρίασης του Πρυτανικού Συμβουλίου στις13/05/2022 
συνήλθε σήμερα 14/03/2023 η επιτροπή επιλογής –εισδοχής και παρακολούθησης θεμάτων καθημερινής 
λειτουργίας εστιών Φ.Ε/Ε.Μ.Π συγκροτούμενη από τους καθηγητές: Ν.Μαμάση, Μ.Μενεγάκη και 
Β.Τσιχριντζή. 
Χρέη γραμματέως της συνεδρίασης εκτέλεσε η προϊσταμένη των Φοιτητικών εστιών κ. Ε. Βουρλιωτάκη. 
Η επιτροπή συνεδρίασε με θέματα συζήτησης: 
 
Α.ΜΕΤΑΓΡΑΦΕΣ 
 
Συζητήθηκε εκ νέου η αίτηση του Κου Δάσκου Νικόλαου αφού προσκόμισε τα δικαιολογητικά που  
ζητήθηκαν   από την επιτροπή βάσει του πρακτικού της 15/03/2023. 
 
 Η αίτηση του κ. Δάσκου δεν γίνεται δεκτή λόγω υψηλών εισοδημάτων.     
 
Β. ΑΙΤΗΣΕΙΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΔΙΑΜΟΝΗΣ 
 
Συζητήθηκε εκ νέου η αίτηση του Κου Καβαρνού Γεώργιου αφού προσκόμισε τα δικαιολογητικά που 
ζητήθηκαν από την Επιτροπή βάσει του πρακτικού της 15/03/2023. 
 
Η αίτηση του κ. Καβαρνού Γεώργιου δεν έγινε δεκτή και αποφασίστηκε ότι πρέπει να παραδώσει το 
δωμάτιο.  
        
Γ. ΕΚΚΕΝΩΣΗ ΔΩΜΑΤΙΩΝ: 
 
1. Ρίζος Ευάγγελος 
2. Σιμιτζής Ιωάννης 
 
Αποφασίστηκε ότι σε μία εβδομάδα θα γίνει εκκένωση των δωματίων, ύστερα από την έγγραφη 
ειδοποίηση των οικοτρόφων από την Γραμματεία. 
 
Δ. ΠΑΡΑΔΟΣΗ ΔΩΜΑΤΙΩΝ ΩΣ ΚΑΤΩΘΙ: 
     

1. ΣΤΡΑΤΟΥΡΑ ΜΑΡΙΑ 
2. ΜΑΥΡΟΜΜΑΤΗΣ ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ 
3. ΜΟΥΡΙΚΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
4. ΧΑΤΖΗΝΙΚΟΛΑΣ ΣΑΒΒΑΣ 
 
Αποφασίστηκε οι ως άνω αναγραφόμενοι να παραδώσουν τα κλειδιά των δωματίων τους. 
   
 
Ε. Συζητήθηκε η υφιστάμενη κατάσταση της ΦΕΖ. Η επιτροπή παρακολουθεί την εξέλιξη σχετικά με την 
επικείμενη μεταστέγαση των φοιτητών σε άλλο χώρο για την έναρξη των εργασιών ανακαίνισης και 
περιμένει τη σχετική ενημέρωση από το ΙΝΕΔΙΒΙΜ. 
 
Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση επικυρώνουν το πρακτικό και λύνουν την Συνεδρίαση. 
 



 

 
Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΙΣΔΟΧΩΝ 

 
 

 

 
 

Ν. ΜΑΜΑΣΗΣ                           Μ. ΜΕΝΕΓΑΚΗ     Β. ΤΣΙΧΡΙΝΤΖΗΣ 
 
 


